
Άρχισαν τα μαχαιρώματα των 
δημοτικών εκλογών που θα 
γίνουν στις 8 Οκτωβρίου και 

οι επαναληπτικές στις 15 Οκτωβρίου. 
Εδώ έχουμε το εξής παράδοξο, όπως 
τα γεγονότα και τα πράγματα δείχνουν. 
Οι δύο μονομάχοι θα είναι ο σημερινός 
Δήμαρχος Γ. Γκιώνης και η δημοτική 
σύμβουλος και αρχηγός της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης Μ. Πρωτοπαππά. Ενθου-
σιασμός υπάρχει και στα δύο δημοτικά 

στρατόπεδα, με τα υπέρ και τα κατά, τα οποία δεν είναι της παρούσης 
στιγμής η ανάλυσή τους.

Το σίγουρο είναι όμως ότι δεν ξεκίνησαν καλά τα δημοτικά τους στρα-
τόπεδα και άρχισαν τα χτυπήματα κάτω από τη μέση. Το θλιβερότερο από 
όλα είναι ότι άτομα που έχουν γνώση, όρεξη και θέληση δεν θέλουν να 

ασχοληθούν με τα δημοτικά δρώμενα και 
αφήνουν τα δημοτικά πράγματα σε κατώ-
τερούς τους και οι οποίοι αυτοί διοικούν.

Θα κλείσω με τα λόγια του μεγάλου 
αρχαίου Έλληνα Περικλή. Δεν θεωρού-
με φιλήσυχο αλλά άχρηστο αυτόν που 
δεν ασχολείται με τα κοινά. Γι’ αυτό 
όσοι κάνετε κριτική και φιλοσοφία του 
γλυκού νερού στα καφενεία και στις 
ταβέρνες και δεν ασχολείστε με τα κοι-
νά, τα κεφάλια μέσα στην άμμο όπως η 
στρουθοκάμηλος και καλά κάνουν και σας διοικούν κατώτεροί σας. 
Και μια και αναφέραμε τους αρχαίους Έλληνες, θα αναφερθούμε και 
στο σημερινό θυμόσοφο ελληνικό λαό που λέει ότι οι άρχοντες στην 
Ελλάδα είναι «κατά τα σκατά και το φτυάρι».

Καλό Αύγουστο και καλή Παναγιά.
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ΤΟ ΒΗΜΑ
ΛΟΥΤΡΑΚΙΟΥ - ΠΕΡΑΧΩΡΑΣ - ΑΓ. ΘΕΟΔΩΡΩΝ

| Η Καθημερινή σας Ενημέρωση! 

ΕΓΓΥΟΜΑΙ ΟΤΙ ΚΑΝΕΝΑ ΣΠΙΤΙ 
ΔΕΝ ΘΑ ΜΕΙΝΕΙ ΠΑΛΙ ΧΩΡΙΣ 
ΝΕΡΟ ΣΤΟ ΔΗΜΟ ΜΑΣ!!!

▶  ΣΕΛΙΔΑ  3  ▶  ΣΕΛΙΔΑ  3  

▶  ΣΕΛΙΔΑ  2  

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ του Δήμαρχου Γ. ΓΚΙΩΝΗ
Ο Δήμος διαθέτει οργανωμένο σχέδιο με τη κωδική ονομασία ΙΟΛΑΟΣ

Η Βουλευτής Κορινθίας 
Μαριλένα Σούκουλη 
 Βιλιάλη στην Επιτροπή 
Παραγωγής και Εμπορίου & 
στην Επιτροπή Κοινωνικών 
Υποθέσεων

ΜΑΡΙΑ 
ΠΡΩΤΟΠΑΠΠΑ

ΠΟΙΟΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΔΥΟ;

Ο Δήμος μας διαθέτει οργανωμένο σχέδιο αντιμετώπισης πυρκαγιών 
-με την κωδική ονομασία ΙΟΛΑΟΣ-, όπου περιγράφονται οι αρμοδιότητες 
του Δημάρχου, των Αντιδημάρχων, του υπευθύνου Πολιτικής Προστασίας 
και των Υπηρεσιών του Δήμου. Αμέσως μετά το σχέδιο εκκένωσης και την 
ασφαλή μεταφορά των συμπολιτών μας, συγκλήθηκε το Συντονιστικό Το-
πικό Όργανο όπου αξιολογήθηκε η κατά  ...

Έκλεισαν διάβαση Αναπήρων ΔΗΜΑΡΧΕ ΤΟ ΓΝΩΡΊΖΕΙΣ; 
Ή μόνο στο Λουτράκι γίνονται ΑΥΤΑ!

fast DELIVERY service

GRILL-RESTAURANT-CAFE

Αξιότιμε  κ. εκδότα, είναι να απορεί κανείς με κάποιες 
αλλοπρόσαλλες καταστάσεις, με τις οποίες, εμείς οι πο-
λίτες, ερχόμαστε καθημερινά αντιμέτωποι  στο Λουτράκι.

Καθώς όπως βλέπετε και εσείς στην φωτογραφία που σας 
στέλνουμε, στην οδό Κορίνθου, έμπροσθεν του ξενοδοχείου 
Paolo, έχουν τσιμέντωσει την διάβαση που υπάρχει για να περνάνε 
από το ένα πεζοδρόμιο στο άλλο, τα αμαξίδια των συνανθρώπων 
μας που είναι ΑΜΕΑ, τοποθετώντας μάλιστα και ένα μεταλλικό 
κολωνάκι για να γίνεται ο βιος αβιωτος των συνανθρώπων μας 
με κινητικά προβλήματα ! 

Επειδή πραγματικά αδυνατούμε να κατανοήσουμε την «φιλο-
σοφία» τέτοιων περιπτώσεων, που μας εκθέτει  όλους,  μηδενός 
εξαιρουμένου στα μάτια των επισκεπτών, αφού μόνο οργανω-
μένη τουριστική πόλη δεν δείχνουν, παρακαλούμε πολύ , να 
δημοσιεύσετε την επιστολή μας με την φωτογραφία, μήπως και 
ευαισθητοποιηθεί κάποιος από τον δήμο Λουτρακίου και παρέμβει.
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ΑΡΘΡΑ - ΑΠΟΨΕΙΣ - ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΕΙΣ ΣΤΟ Ε-MAIL ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ ΜΑΣ: VIMALOUPE@YAHOO.GR

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΓΚΙΩΝΗΣ -  Συνέντευξη στην εφημερίδα "ΒΗΜΑ ΛΟΥΤΡΑΚΙΟΥ"
Ο Δήμος διαθέτει οργανωμένο σχέδιο με τη κωδική ονομασία ΙΟΛΑΟΣ

Συνδρομή για ένα χρόνο: Ιδιωτών 20 ΕΥΡΩ
Οργανισμών - Εταιριών Α.Ε. - Τραπεζών - Δήμων 

και Κοινοτήτων 70 ΕΥΡΩ. Η συνδρομή προπληρώνεται. Τα επώ-
νυμα άρθρα δεν εκφράζουν απαραίτητα τη γνώμη της διεύθυνσης
Ηλ. Στοιχειοθεσία - εκτύπωση: “Καταγράμμα” τηλ. 27420-29333

ΤΟ ΒΗΜΑ 
Λουτρακίου - Περαχώρας

Τοπική εφημερίδα
Ιδιοκτήτης: ΓΙΑΛΟΨΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝΟΣ 

ΛΟΥΚΑΣ-ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΕΚΔΟΤΗΣ-ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ: ΣΠΥΡΟΣ ΓΙΑΛΟΨΟΣ
ΓΡΑΦΕΙΑ: Πλατεία 25ης Μαρτίου 20 ΛΟΥΤΡΑΚΙ 20300

ΤΗΛ.: 27440-21360
ΤΗΛ./FAX: 27440 66575

Κωδικός: 4017
ΤΙΜΗ ΦΥΛΛΟΥ: 1 ΕΥΡΩ

e-mail: 
vimaloupe@yahoo.gr

ΣΥΝΕΡΓΑΖΟΝΤΑΙ ΑΦΙΛΟΚΕΡΔΩΣ: ΓΙΑΝΝΗΣ ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ - ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ - 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΧΑΤΖΗΠΑΝΤΕΛΗΣ - ΚΩΣΤΑΣ ΣΤΑΜΟΥ - ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΑΡΑΠΑΝΑΓΟΣ 

- ΜΙΝΑ ΓΙΑΝΝΟΥΛΗ - ΒΑΣΙΛΗΣ ΛΙΑΝΤΙΝΙΩΤΗΣ - ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΚΑΡΑΠΑΤΑΣ - ΓΙΑΝΝΗΣ ΣΙΑΝΝΟΥΔΗΣ
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ (Υπεύθυνος διαφήμισης και συνδρομών)

ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΕΣ: ΒΛΑΣΣΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ

ΑΝΑΛΑΜΒΑΝΟΥΜΕ:
Κατασκευές και Συντηρήσεις κήπων, Μελέτη και

Αρχιτεκτονική, Αυτόματο Πότισμα, Εργασίες κήπου
(κλάδεμα - καθαρισμός)

Διαθέτουμε: Μεγάλη ποικιλία φυτών εσωτερικού και
εξωτερικού χώρου, γλάστρες (πλαστικές, πήλινες),

λιπάσματα, χώματα, δέντρα καρποφόρα, πηρηνόκαρπα,
εσπεριδοειδή.

•	 Ερωτ.	Κύριε	Δήμαρ-
χε,	πως	θα	μας	περιγράφατε		
την	κατάσταση	με	τις	φλόγες	
και	τη	μάχη	που	δώθηκε	στο	
Δήμο	μας;

•	 	 	 	 Απάν.	Όταν εκδη-
λώθηκε το πρώτο μέτω-
πο φωτιάς, δυνάμεις της 
Πυροσβεστικής και των 
εθελοντών πυροσβεστών 
έσπευσαν προκειμένου να 
αντιμετωπιστεί έγκαιρα. Ο 
παρατεταμένος καύσωνας 
και το δύσκολο περιβάλλον 
ξηρασίας, σε συνδυασμό 
με τον δυνατό αέρα και τις 
διαδοχικές εστίες, δημιούρ-
γησαν ένα “ιδανικό κλίμα” 
για την επέκταση της φω-
τιάς. Τα εναέρια μέσα που 
έφτασαν στο σημείο στις 
4.00 το μεσημέρι δεν ήταν 
δυνατό να αναχαιτίσουν την 
πορεία της, η οποία κατά 
γενική ομολογία είχε μεγά-
λη ένταση και δυσκόλευε 
το έργο των πυροσβεστών.

•	 Ερωτ.	Ηταν	
δ ι κή 	 σας 	 η	
απόφαση 	 η	
εκένωση	 των	
οικισμών,	 του	
γηροκομείου	
και	 της	 κατα-
σκήνωσης;

•	 	 	 	 Απάν.		
Ο επικεφαλής 
του Πυροσβε-
σ τ ι κ ο ύ  Σ ώ -
ματος έκρινε 
την κατάστα-
ση κρίσιμη και 
αμέσως, απο-
φασίσαμε την 

εντολή εκκένωσης. Τότε, 
πράξαμε το καθήκον μας. 
Ενεργοποιήσαμε όλους 
τους εμπλεκόμενους φο-
ρείς για την εφαρμογή του 
σχεδίου εκκένωσης. 

Με τη βοήθεια της Αστυ-
νομίας, βγάλαμε τους συ-
μπολίτες μας από τα σπίτια 
τους. Συνεργαστήκαμε με 
τουριστικά λεωφορεία από 
τον Δήμο και με το ΚΤΕΛ 
και μεταφέραμε με ασφά-
λεια στο κλειστό γυμνα-
στήριο «Γ. Γαλανόπουλος» 
πάνω από 1.000 παιδιά και 
προσωπικό που βρίσκονταν 
στην κατασκήνωση. Με τη 
συνδρομή του ΕΚΑΒ και 
της κοινωνικής υπηρεσίας 
του Δήμου, εκκενώσαμε 
τον οίκο ευγηρίας, με τους 
τρόφιμους να μεταφέρο-
νται με ασφάλεια και ιδιαί-
τερη φροντίδα στο Αλεξάν-
δρειο Συνεδριακό Κέντρο.

•	 Ερωτ.	Δήμαρχε,	σας	
κατηγορούν	από	 την	Αντι-
πολίτευση	ότι	ο	Δήμος	λει-
τούργησε	χωρίς	οργανωμένο	
σχέδιο.	Τι	λέτε	γι'	αυτό;

•				Απάν.	Ο Δήμος μας δι-
αθέτει οργανωμένο σχέδιο 
αντιμετώπισης πυρκαγιών 
-με την κωδική ονομασία 
ΙΟΛΑΟΣ-, όπου περιγρά-
φονται οι αρμοδιότητες 
του Δημάρχου, των Αντι-
δημάρχων, του υπευθύνου 
Πολιτικής Προστασίας και 
των Υπηρεσιών του Δήμου. 
Αμέσως μετά το σχέδιο 
εκκένωσης και την ασφαλή 
μεταφορά των συμπολιτών 
μας, συγκλήθηκε το Συ-
ντονιστικό Τοπικό Όργανο 
όπου αξιολογήθηκε η κατά-
σταση και σχεδιάστηκε το 
ενιαίο συντονιστικό πλάνο 
για την αντιμετώπιση της 
φωτιάς.

•	 Ερωτ.	 Η	φιλοξενία	
των	 πληγέντων	 στα	 ξενο-
δοχεία	της	πόλης	μας,	είναι	
μέσα	σε	αυτό	το	συντονιστι-
κό	πλάνο;

•	 	 	 	 Απάν.	Όχι, ο μη-
χανισμός φιλοξενίας των 
ανθρώπων στα ξενοδοχεία 
του Δήμου μας σχεδιά-
στηκε από τις πολύτιμες 
συνεργάτιδές μου στο γρα-
φείο Δημάρχου το οποίο 
οργάνωσε αυτή την επιχεί-
ρηση. Έγκαιρα, με σχέδιο 
και προγραμματισμό και σε 
αγαστή συνεργασία με την 
Ένωση Ξενοδόχων Ν. Κο-
ρινθίας, φιλοξενήσαμε 163 
συνανθρώπους μας, τις 
ημέρες της έκτακτης ανά-
γκης ΔΩΡΕΑΝ. Θέλω να 
τους ευχαριστήσω όλους 

από καρδιάς. Ακόμη και 
τώρα, φιλοξενούνται σε 
ξενοδοχεία του Δήμου μας 
5 οικογένειες που οι κατοι-
κίες τους έχουν πληγεί.

•	 Ερωτ.	 Ακούσαμε	
Υπουργούς,	Βουλευτές,	επι-
κεφαλής	της	Πυροσβεστικής	
και	 της	Αστυνομίας	να	σας	
αποδίδουν	τα	εύσημα	για	τη	
διαχείριση	 της	πυρκαγιάς.	
Εσείς	είστε	ικανοποιημένος;

•	 	 	 	 Απάν.	Κατ’ αρχάς, 
δεν μπορεί να πει κανείς ότι 
είναι ικανοποιημένος ή ότι 
τα καταφέραμε. Δεν είναι 
ζήτημα ικανοποίησης αλλά 
πραγματικότητας. Όλοι 
μαζί υπερβάλλαμε εαυτούς 
για να προστατεύσαμε τις 
ανθρώπινες ζωές, να μερι-
μνήσουμε για τη φροντίδα 
των ζώων, να σώσουμε 
περιουσίες και να σταθού-
με “άνθρωποι δίπλα στους 
συνανθρώπους μας”. 

Μετά τη φωτιά, πραγ-
ματοποιήσαμε σύσκεψη 
για να αποτυπώσουμε τις 
όποιες ελλείψεις ή δυσκο-
λίες, να χτίσουμε έναν κα-
λύτερο μηχανισμό που θα 
λειτουργεί πιο αποδοτικά 
και να δούμε την επόμε-
νη ημέρα, σε συνεργασία 
πάντα με το Δασαρχείο 
και τους εμπλεκόμενους 
φορείς.

•	 Ερωτ.	 Αφού	 ανα-
φέρεστε	 στην	 πρόληψη,	
ακούστηκε	πως	για	το	2023	
ο	 Δήμος	 μας	 έλαβε	 από	
το	 Υπουργείο	Εσωτερικών	
153.000€ .	Θεωρείτε	ότι	 το	
ποσό	αυτό	επαρκεί;

•				Απάν.	Αν και φέτος 
το ποσό είναι πιο υψηλό σε 
σχέση με τις προηγούμενες 
χρονιές, σε καμία περίπτω-
ση δεν επαρκεί. Σε αυτά 
προστέθηκαν άλλα 48 χιλ. 
ευρώ από δημοτικούς πό-
ρους, με το ποσό να φτάνει 
συνολικά τα 201 χιλ. ευρώ. 
Εάν βέβαια υπολογίσει 
κανείς ότι η ολόκληρη η 
έκταση του Δήμου Λουτρα-
κίου - Περαχώρας - Αγίων 
Θεοδώρων είναι 293 τε-
τραγωνικά χιλιόμετρα, το 
ποσό αυτό όχι μόνο δεν 
επαρκεί, αλλά θα μπορού-
σε να χαρακτηριστεί και ως 
μηδαμινό.

•	 Ερωτ.	 Σίγουρα	 το	
ποσό	 αυτό	 δεν	 επαρκεί,	
εσείς	τι	ενέργειες	κάνατε	σαν	
δημοτική	αρχή	για	να	θωρα-
κήσετε	τον	δήμο	μας;

•				Απάν.	Από την αρχή 
ανάληψης των καθηκόντων 
μας, αντιληφθήκαμε την 
κρισιμότητα της Πολιτικής 
Προστασίας. Πέρα από τις 
συμβατικές μας υποχρε-
ώσεις, είμαστε από τους 
πρώτους πανελλαδικά που 
εκπονήσαμε τοπικό σχέδιο 
πρόληψης δασικών πυρ-
καγιών– σε συνεργασία με 
τους Εθελοντικούς Συλλό-
γους Πυροπροστασίας-. 
Επίσης, στη μοναδική σχε-
τική Πρόσκληση που υπήρ-
ξε για «Πρόληψη ζημιών σε 
δάση εξαιτίας πυρκαγιών», 
υποβάλλαμε Πρόταση η 
οποία όμως δεν εντάχθηκε, 
εξαιτίας μεγάλης καθυστέ-
ρησης στην έγκριση της 
σχετικής μελέτης από την 
αρμόδια Αποκεντρωμένη 
Διοίκηση.
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Ο άλλοτε δήμων των νερών, σήμερα αντιμε-
τωπίζει τεράστια προβλήματα ύδρευσης, 
στους Αγίους Θεοδώρους, τον Σχίνο και 

το σύνολο των οικισμών του.
Αν σε αυτά τα προβλήματα προσθέσουμε και το 

καυτό νερό της Περαχώρας, η εικόνα, ιδιαίτερα 
τους καλοκαιρινούς μήνες έχει γίνει δραματική.

Πως φτάσαμε στο σημείο, το νερό από συγκρι-
τικό πλεονέκτημα να εξελιχθεί σε καλοκαιρινό 
εφιάλτη;

Το πρόβλημα με το νερό, ιδιαίτερα τους καλο-
καιρινούς μήνες , είναι εδώ και χρόνια γνωστό, 
στους πολίτες, αλλά όχι στην δημοτική αρχή και 
τον δήμαρχο, όπως αποδεικνύεται.

Όπως επίσης η κλιματική αλλαγή, τα ακραία 
φαινόμενα και η ανομβρία, πάλι είναι γνωστά σε 
όλον τον κόσμο και παντού λαμβάνονται εκτάκτως 
μέτρα για να μετριαστούν οι επιπτώσεις της.

Σε όλο τον κόσμο εκτός από τον δήμο μας που 
τα παραπάνω ποτέ δεν απασχόλησαν την δημοτι-
κή αρχή και φυσικά τον κ. Γκιώνη που περί άλλων 
τιρβάζουν, με αποτέλεσμα να μην υπάρχει καμία 
πρόνοια ή προσπάθεια τους καλοκαιρινούς μήνες 
με αξιοποίηση όλων των υδάτινων πόρων και με 
καλή διαχείριση να εξασφαλιστεί επάρκεια νερού.

Δεν μπορούν να πουν ότι δεν ξέρουν για τον 
πολλαπλασιασμό των κατοίκων και των επισκεπτών 
τους καλοκαιρινούς μήνες.

Όλα τα ήξεραν και ενώ έχουμε και οργανωμένη 
ΔΕΥΑΛ-ΑΓ.Θ, δεν κατάφεραν να κάνουν τίποτα.

Άφησαν χωρίς νερό χιλιάδες καταναλωτές που 
δικαίως διαμαρτύρονται.

Επί 13 δεν έχουν ακόμα ένα σχέδιο για να λύσουν 
οριστικά το πρόβλημα στους Αγίους Θεοδώρους.

Τρέχουν την τελευταία στιγμή με μονάδα αφα-
λάτωσης να βρούν μία άκρη και με υδροφόρες να 
παραπλανήσουν τους πολίτες.

Μοιραίοι και άβουλοι που έλεγε ο ποιητής είναι 
στην ουσία παρατηρητές  των δύσκολων στιγμών 
που ζουν με 40 και 43 βαθμούς Κελσίου, οι πολίτες 
και ιδιαίτερα όσοι έχουν σοβαρά προβλήματα υγεί-
ας ή έχουν σπίτι τους μωρά ή ηλιωμένους

Εχει ευθύνες η δημοτική αρχή και ο κ.Γκιώνης;
Τις κύριες και αποκλειστικές ευθύνες, γιατί τόσα 

χρόνια στην καρέκλα του δημάρχου δεν κατάφερε 
να καταστρώσει ένα ασφαλές σχέδιο, εμπλου-
τισμού του υδάτινου δυναμικού και των δίκαιης 
υδροδότησης όλου του δήμου.

Δεν προχώρησε σε εναλλακτικές λύσεις υδροδό-
τησης, ιδιαίτερα για τις περιοχές του δήμου με το 
μεγαλύτερο πρόβλημα τους καλοκαιρινούς μήνες, 
δεν προέβλεψε και δεν εκτέλεσε έργα αναγκαία για 
την διατήρηση του υδάτινου ισοζυγίου.

Όλα αυτά τα χρόνια, ζήσαμε την δαιμονοποίηση 
από τον δήμα ρχο και τους συνεργάτες του της 
συζήτησης για το νερό.

Εξυπνακισμοί, αφορισμοί και όλα πάνε καλά….!
Αλλά δεν πάνε καλά και το γνωρίζουν καλύτερα 

από όλους οι δημότες, που μένουν χωρίς νερό.
Ο βασικός λόγος είναι η αδιαφορία. Δεν αντι-

λήφθηκαν ότι έρχονται δύσκολες εποχές και ο 
εφησυχασμός είναι καταστροφικός και υποβαθμίζει 
την ποιότητα ζωής όλων μας.

Μπορεί να ακούγεται μεταφυσικό αλλά ο δήμος 
Λουτρακίου-Περαχώρας έχει σοβαρό πρόβλημα 
με το νερό.!

Κανείς δεν περίμενε ότι θα φτάναμε μέχρι εκεί!
Μικροπολιτική, στρουθοκαμηλισμός και εξυπνα-

κισμοί με το νερό δεν εννοούνται και δεν συγχω-
ρούνται.

Λύσεις υπάρχουν αλλά θέλουν τόλμη, αποφά-
σεις, σχέδιο και πολύ δουλειά στα οποία δεν έχει 
συνηθίσει και δεν μας έχει συνηθίσει η δημοτική 
αρχή του κ.Γκιώνη.

ΠΟΤΕ δεν κάθισε να συζητήσουμε σοβαρά την 

άμεση και πιο αποτελεσματική λύση για την υδρο-
δότηση των Αγίων Θεοδώρων που είναι η ΕΥΔΑΠ.

Ο αγωγός της ΕΥΔΑΠ απέχει ελάχιστα από τους 
δημοτικούς μας αγωγούς και μπορεί να παρέχει 
ασφαλές και πόσιμο νερό σε ολόκληρη την Ανα-
τολική πλευρά του δήμου μας.

Την ίδια στιγμή που αδυνατούν να δώσουν νερό 
στους Αγίους Θεοδώρους προσπαθούν με επιπό-
λαια μπαλώματα να γλυτώσουν την κατακραυγή 
των πολιτών.

Θα έπρεπε ήδη να εκκινήσουν τις διαδικασίες με 
την ΕΥΔΑΠ εδώ και χρόνια.

Όπως θα έπρεπε να κάνουν νέες υδρομα-
στεύσεις στην περιοχή του Σχίνου, να φτιάξουν 
μεγαλύτερες και ασφαλέστερες δεξαμενές και 
να κάνουν σωστή διαχείριση, στα χωριά και τους 
οικισμούς μας.

Όλα αυτά που θα κάνουμε εμείς από τις 9 Οκτω-
βρίου, όταν οι πολίτες μας αναθέσουν την τύχη του 
δήμου Λουτρακίου-Περαχώρας-Αγίων Θεοδώρων.

Άμεσα θα αναζητήσουμε χρηματοδοτικά εργα-
λεία για την εγκατάσταση, μονάδων αφαλατώσεων, 
πολλών κυβικών για τους Αγίους Θεοδώρους και τα 
Ισθμια, μέχρι την οριστική λύση του προβλήματος.

Το νερό της ΕΥΔΑΠ όμως θα λύσει για πάντα το 
πρόβλημα της ύδρευσης σε όλο τον δήμο, γιατί 
όσο θα έχει νερό η Αθήνα θα έχουμε και εμείς.

Παράλληλα θα απελευθερωθούν οι ποσότητες 
που απαιτούνται για την ασφαλή υδροδότηση 
όλων των άλλων περιοχών του δήμου και θα ανα-
κουφιστεί αισθητά ο υδροφόρος ορίζοντας του 
Λουτρακίου και των άλλων περιοχών.

Είναι η πρόταση μας την οποία ζητούμε να κρί-
νουν και να αξιολογήσουν οι πολίτες .

Το δίλημμα είναι καθαρό:
Μπαλώματα και εφιάλτης με το νερό κάθε καλο-

καίρι ή μόνιμη βιώσιμη και δίκαιη λύση για όλα τα 
χωριά μας και όλους τους πολίτες;

Μπορούμε και θα προσπαθήσουμε να λύσουμε 
το πρόβλημα με το νερό και αυτό το εγγυόμαστε 
στους συμπολίτες μας.

Πολίτες θα επιλέξουν και άλλα καλοκαίρια χωρίς 
νερό ή μόνιμη λύση, που θα εξασφαλίζει επάρκεια 
σε ολους.

Δική τους είναι η απόφαση.
ΜΑΡΙΑ ΠΡΩΤΟΠΑΠΠΑ
Υποψήφια δήμαρχος

1. Η Βουλευτής Κορινθίας Μαριλένα Σούκουλη Βιλιά-
λη εκλέχτηκε Γραμματέας στη Διαρκή Επιτροπή 
Παραγωγής και Εμπορίου, η οποία, είναι αρμό-
δια επί θεμάτων του Υπουργείου Ανάπτυξης και 
Επενδύσεων, του Υπουργείου Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας, του Υπουργείου Υποδομών και Μετα-
φορών, του Υπουργείου Ναυτιλίας και Νησιωτικής 
Πολιτικής, του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίμων, του Υπουργείου Τουρισμού και του 
Υπουργείου Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προ-
στασίας.

2. Η Βουλευτής Κορινθίας Μαριλένα Σούκουλη Βι-
λιάλη ορίσθηκε μέλος της Διαρκούς Επιτροπής 
Κοινωνικών Υποθέσεων, η οποία, είναι αρμόδια επί 
θεμάτων του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής 
Υποθέσεων, του Υπουργείου Υγείας και του Υπουρ-
γείου Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας .

ΜΑΡΙΑ ΠΡΩΤΟΠΑΠΠΑ
ΕΓΓΥΟΜΑΙ ΟΤΙ ΚΑΝΕΝΑ ΣΠΙΤΙ ΔΕΝ ΘΑ ΜΕΙΝΕΙ ΠΑΛΙ ΧΩΡΙΣ ΝΕΡΟ ΣΤΟ ΔΗΜΟ ΜΑΣ!!!

ΜΑΡΙΛΕΝΑ ΣΟΥΚΟΥΛΗ ΒΙΛΙΑΛΗ 
Η Βουλευτής Κορινθίας Μαριλένα Σούκουλη Βιλιάλη στην Επιτροπή 
Παραγωγής και Εμπορίου & στην Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων

Oυδείς ασφαλέστερος εχθρός απ’ τον ευεργετηθέντα αχάριστο
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Θέλω να ευχαριστήσω δημόσια, 
όλους όσους συμμετείχαν στην 
κατάσβεση της πρόσφατης κατα-

στροφικής φωτιάς.
Τις κρατικές υπηρεσίες, όλους τους 

εθελοντικούς συλλόγους και τους πο-
λίτες.

Ο δήμος μας που εδώ και καιρό δεν 
μπορεί ή δεν θέλει να επανδρώσει 
τα πυροφυλάκια, που όλα τα κάνει 
τέλεια και μοιράζει λέφτα σε φιλικούς 
του συλλόγους ακόμα και όταν δεν έχουν 

καμία δράση, κάποιους ξέχασε να τους 
ευχαριστήσει.

Υπάρχει μία ομάδα συμπολιτών μας, 
που έχουν αφιερωθεί στην προστασία των 
δασών μας και έδωσαν και την ψυχή τους 
να βοηθήσουν με κάθε τρόπο στην κατά-
σβεση της πρόσφατης καταστροφικής 
πυρκαγιάς στο Λουτράκι.

Μία ομάδα που δεν παίρνει καμία 
επιχορήγηση από τον δήμο και θεωρούν 
ανάξιο να ευχαριστήσουν αυτούς τους 
ανθρώπους, γιατί δεν είναι «πιστοποι-
ημένοι»…!

Δεν ανήκουν στους εκλεκτούς της 
δημοτικής αρχής.

Αυτή η  ομάδα, πολέμησε με τα δικά 
της μέσα την φωτιά και μάλιστα με τρόπο 
αποφασιστικό. 

Τα πυροσβεστικά οχήματα, τον εξο-
πλισμό και τα μέσα, τα έχει πληρώσει 
και διαθέσει ο Σωτήρης Κουφογιάννης, 
τον οποίο η δημοτική αρχή, αρνήθηκε 
ακόμα και τυπικά να ευχαριστήσει, για 
την συνδρομή του.

Η ΣΔΑΚ Διγενής, χωρις την παραμικρή 

επιχορήγηση από τον δήμο, βρέθηκε στην 
φωτιά από την πρώτη στιγμή και έκανε 
τεράστιο αγώνα μέχρι την κατάσβεση της.

Οφείλω να εκφράσω δημόσια τις 
ευχαριστίες και την αναγνώριση μου, 
σε όλους τους εθελοντές-μαχητές του 
«Διγενή», μα περισσότερο στον Σωτήρη 
Κουφογιάννη, για την υπέροχη προσωπι-
κή προσφορά που κάνει στον τόπο μας, 
στο περιβάλλον και την προστασία των 
δασών μας.

Η προσφορά ανθρώπων σαν τον 
Σωτήρη, αποτελεί πρότυπο για όλους 
μας και παράδειγμα προς μίμηση.Οι 
προσφορά τόσων νέων συμπολιτών μας 
που συγκροτούν την ομάδα Διγενής, 
είναι πολύ σπουδαία για τον δήμο μας.

Οσο υπάρχουν τέτοιοι άνθρωποι έχου-
με ακόμα ελπίδα να κάνουμε καλύτερο 
αυτόν τον τόπο.

Σας ευχαριστούμε όλους.
Σε ευχαριστούμε Σωτήρη, εσένα και 

τους συνεργάτες σου εθελοντές..!

ΚΩΣΤΑΣ ΠΑΝΤΕΛΕΟΥ

Ποτέ δεν μ’ενδιέφερε ο τζόγος της Πολιτικής 
[όπου το κέρδος είναι πάντοτε προσωπικό/πα-

ρεϊκό], ούτε η Πολιτική του τζόγου [όπου οι τυχαίες 
ζαριές εκλαμβάνονται σαν σχεδιασμός]
Ποτέ δεν προσκύνησα Αρχηγούς και Προέδρους,ως 
υπερφυσικά/μαγικά Τοτέμ, ούτε όμως  τους έκαψα 
στην πυρά, ως μιάσματα, στην πρώτη κακοτυχία
Ποτέ δεν πίστεψα ότι ο Ηγέτης είναι ένας Ποιμενάρ-
χης-καθοδηγητής ποιμνίου πιστών,ένας Φύλαρχος-
επικεφαλής ατάκτων ορδών, ένας Ομαδάρχης [και 
Συναρχηγός;] σκόρπιων ατομιστών παικτών,ένας 
Πλοηγός τυφλών ιδεοληπτικών,ένας Αφέντης κά-
ποιων υποτακτικών υπηκόων
Στο μυαλό μου ο Ηγέτης είναι Καθηγεμών,ένας Ηγή-
τωρ σε όλα τα επίπεδα :της στρατηγικής,της τακτι-
κής,της γνώσης,της έμπνευσης,της ηθικής,της συνέ-

πειας,των μεγάλων κινήσεων
Το πρώτο ερώτημα: από πού έρχεται 
ο Ηγέτης; από το Κόμμα,την Κοινω-
νία,τη Διαπλοκή, τις ελίτ, το λαό;
Ερώτημα δεύτερο: ο Ηγέτης ήταν 
Ηγέτης πριν να γίνει Αρχηγός;πότε 
δηλαδή υπερέβη τη μήτρα που τον 
γέννησε και σηκώθηκε πάνω από 
τα πράγματα και τα πρόσωπα;
Ερώτημα τρίτο: πώς μπορούμε να 

δια-κρίνουμε τον γνήσιο Ηγέτη από τις διάφορες 
imitations που κυκλοφορούν στα media;
Ερώτημα τέταρτο και κρισιμότερο: προς τα πού πάει 
ο Ηγέτης την Ιστορία;
Αυτά θα τ’απαντήσει σύντομα ο  σοφός χρόνος κι 
όχι μόνον κάποιες χιλιάδες ψήφοι.

ΥΓ. Πάντοτε,από την εποχή της ΔΗΜΑΡ, υποπτευό-
μουνα την ύπαρξη μιάς Συναλλασσόμενης Αριστε-
ράς [που ζει ,σκέφτεται και συμπράττει όπως η Δε-
ξιά, αλλά δηλώνει ‘κάτι άλλο’] και πάντοτε πίστευα 
στον ήρεμο λόγο των αριστερών της ήττας του Εμ-
φυλίου και δυσπιστούσα στις δήθεν ‘επαναστατικές 
κραυγές των αριστερών του καφενείου και του Κο-
λωνακίου’.

Γράφει ο:
ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΝΟΥΣΗΣ*

Δεν υπάρχουν λό-
για για να έκφραση 

κάποιος τα συναισθή-
ματά του βλέποντας 
να καίγονται τα δάση 
της πατρίδας του , τα 
σπίτια των φίλων του , 
και να χάνει αγαπημένα 
πρόσωπα λόγω κάποιας 
πυρκαγιάς . Μία κατά-
σταση άκρως επικίνδυνη 
για την ανθρώπινη υγεία 
, αυτών που συμμετέ-
χουν στην κατάσβεση 
της , κι αυτόν που για 
κάποιο λόγο βρίσκονται 
εκεί υπερασπίζοντας την 
περιουσία τους.

  Θα πρέπει να γνωρίζουμε ότι εισπνοή καπνού ή 
ακόμα και πολύ θερμού αέρα μπορεί να δημιουργήσει 
ανεπανόρθωτες βλάβες στους πνεύμονες και γενι-
κότερα στο αναπνευστικό .Τα σωματικά εγκαύματα 
εξωτερικά ή εσωτερικά που μπορεί να προκληθούν 
μπορεί να προκαλέσουν μόνιμες βλαβες. Η εισπνοή 
σωματιδίων είναι άκρως τοξική

  Εάν λοιπόν χρειάζεται να βρισκόμαστε σε κάποια 
τέτοια δυσάρεστη κατάσταση πυρκαγιάς θα πρέπει να 
ακολουθήσουμε τα εξής :

· Φοράμε πάντα παπούτσια δερμάτινα με σκληρή 
ανθεκτικής σολα ετσι ώστε να μην μπορούν να καούν

· Φοράμε ελαφριά ρούχα κατά προτίμηση βρεγμένα 
με νερό

· Φοράμε πάντα μάσκα στο πρόσωπο κατά προτίμηση 
βρεγμένη

· Παρακολουθούμε την πορεία του αέρα και πηγαί-
νουμε αντίθετα προς αυτή

· Προσπαθούμε να απομακρυνθούμε από το σημείο 
χρησιμοποιώντας γνώριμα μονοπάτια

· Εάν στο περιβάλλον μας υπάρχουν άτομα με ειδικές 
ανάγκες βοηθάμε αμεσα να απομακρυνθούν από το 
σημείο πρώτα απ’ όλους και με ασφάλεια

· Ακολουθούμε τις οδηγίες των ειδικών και καθοδη-
γούμαστε από αυτούς

· Δεν καθόμαστε να φωτογραφίσουμε την φωτιά ( 
Δεν είναι αξιοθέατο  ) γιατί δημιουργούμε πρόβλημα 
στα βαρέα οχήματα της πυροσβεστικής και υπάρχει 
περίπτωση να αλλάξει ο αέρας και η κατεύθυνση της 
φωτιάς και να βρεθούμε εγκλωβισμένοι.

· Βοηθάμε ανθρώπους και ζώα που έχουν την ανάγκη 
μας χωρίς να κινδυνέψει η σωματική μας ακεραιότητα

Δεν ξεχνάμε ποτέ ότι η ανθρώπινη ζωή είναι πάνω 
απ’ όλα !!!!

ΠΑΝΟΣ Κ.ΚΟΝΤΟΠΟΥΛΟΣ
ΓΕΝΙΚΟΣ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟΣ ΙΑΤΡΟΣ
Κ.Υ ΛΟΥΤΡΑΚΙΟΥ-Π.Ι.ΑΛΜΥΡΗΣ

Γράφει ο 
Πάνος 
Κοντόπουλος

Μετεκπαιδευθείς στην 
ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΙΚΗ

τηλ. 27443 01500

Αθήνα: Βασ. Σοφίας & Βεντήρη 1 (Hilton) - 11528
T: 210 7241888 Λουτράκι: Σολωμού 6 - 20300 / 

Τ: 27440 62494

Δρ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ Σ. ΛΙΑΡΑΚΟΣ MD, PhD, FEBO

ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΣ ΙΑΤΡΟΣ -
ΧΕΙΡΟΥΡΓΟΣ ΟΦΘΑΛΜΙΑΤΡΟΣ

Διδάκτωρ Πανεπιστημίου Αθηνών
Επιμελητής Ναυτικού Νοσοκομείου Αθηνών

Εξειδικευθείς στις Μεταμοσχεύσεις Κερατοειδούς
Ε: vsliarakos@gmail.com / T: 6972 424606

ΤΟ ΕΓΚΛΗΜΑ ΤΗΣ 
ΠΥΡΚΑΓΙΑΣ

Βέλη Φωτιάς προς τον ΔΗΜΑΡΧΟ
από τον Κώστα Παντέλεου

Ηγετ-ίσκ(ι)οι 

Την αχαριστία ούτε ο Θεός δεν τη συγχώρεσε

Σιωπή	κρότου

αλλόκοτη	ηρεμία....

Γιατί	πάμε	όπου	πάμε;

Πώς	πάμε	έτσι	ανίδεοι,

			βουλιαγμένοι	στις	ψευδαισθήσεις	μας;	 

                          Λυδία Σταυροπούλου,  
                           Συνοδεία από μάρμαρο

Οι ιατροί της Περιοχής μας Αχρείαστοι να ’ναι...Αχρείαστοι να ’ναι...


